
Z A P I S N I K 
 

Sa 8. sjednice Odbora 8. saziva GDCK Crikvenica, održane utorak, 21.08.2018. godine u 
sjedištu na adresi Trg Stjepana Radića 2, s početkom u 18:00 sati. 
Sjednici su nazočni članovi Odbora: Iva Skočilić (predsjednica), Edina Šutić, Ljiljana Mavrić, 
Nikica Barac, Robert Šandl 
Odsutni: Ivona Matošić, Anđelka Radil 
 
DNEVNI RED: 
 

1. Prihvaćanje zapsinika s prethodne sjednice Odbora 
2. Izvještaj o radu između 2 sjednice Odbora 
3. Inspekcijski nadzor DUZS – izvještaj 
4. Istek ugovor djelatnici Andreji Noč 
5. Priprema akcije Solidarnost na djelu 2018. 
6. Promjene u Skupštini/Odboru 
7. Donošenje Poslovnika o radu Odbora GDCK Crikvenica 
8. Imenovanje službenika za zaštitu osobnih podataka 
9. Razno 

AD.1  Ravnateljica društva Irena Gašparović je, uz poziv na sastanak Odbora, dostavila 
zapisnik s prethodne sjednice Odbora, te je isti jednoglasno prihvaćen. 
 
AD 2. Ravnateljica Irena Gašparović je izvjestila članove Odbora o provedenim aktivnostima 
između 2 sjednice Odbora. Ravnateljica je, ujedno, izvjestila članove Odbora o nadolazećim 
akcijama, te predložila da se svim školama, povodom Svjetskog dana prve pomoći, doniraju 
torbice prve pomoći s materijalom. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
 
AD 3. Ravnateljica Irena Gašparović je prisutne članove Odbora izvjestila o inspekcijskom 
nadzoru DUZS provedenome u travnju. Inspektorica je utvrdila da postojeći Operativni plan 
nije usklađen sa Zakonom o sustavu civilne zaštite, te je, naknadno, izdano rješenje kojim se 
nalaže izrada novog Operativnog plana u roku 6 mjeseci (rok je studeni 2018.). Inspektorica 
je dala smjernice za izradu novog OP, te se stavila na raspolaganje za sva pitanja i sugestije. 
 
AD 4. Donesena je odluka da se djelatnici Andreji Noč ponudi sklapanje novog ugovora na 
određeno vrijeme u periodu 07.01.-31.12.2019.  
 
AD 5. Ravnateljica je najavila održavanje tradicionalne sabirne akcije Solidarnost na djelu 
koja se ove godine održava 11.10.2018. Dogovoreno je da bi se, uz obilazak kućanstava, 
organiziralo i dežurstvo na štandu u centru, te bi se i tamo prikupljala sredstva izdavanjem 
bonova. Ravnateljica je iznesla mišljenje da prioritet trebaju biti socijalno ugroženi građani 
Grada Crikvenice kojima bi se trebalo omogućiti da barem dva puta godišnje (Božić i Uskrs) 
dobiju pomoć u vidu bonova za hranu sa čime su se članovi Odbora složili. Eventualna 
namjena za druge potrebe ovisit će o količini prikupljenih sredstava, kao i odluka o vrijednosti 
bonova. 
 
AD 6. Ravnateljica je nazočne članove Odbora upoznala s dopisom članice Skupštine i 
Odbora Anđelke Radil o napuštanju svih dužnosti u GDCK Crikvenica iz privatnih razloga. 
Kako je već od prošle godine upražnjeno mjesto u Skupštini zbog smrti članice Marine 
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Baričević, ravnateljica se obavezala do sazivanja Skupštine (studeni 2018.) održati sastanak s 
predstavnicima Mjesnog društva Crikvenica iz kojeg su bile delegirane članice Marina 
Baričević i Anđelka Radil, kako bi se izabrali novi članovi Skupštine do isteka mandata. 
Upražnjeno mjesto u Odboru će se popuniti na Skupštini društva. 
 
AD 7. Odbor GDCK Crikvenicaje jednoglasno donio Poslovnik o radu Odbora koji je 
sastavni dio ovog zapisnika. 
 
AD 8. Temeljem stupanja na snagu Europske uredbe o zaštiti osobnih podataka (GDPR) u 
svibnju 2018., Odbor GDCK Crikvenica je imenovao ravnateljicu Irenu Gašparović 
službenikom za zaštitu osobnih podataka. 
 
 
 
 


